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Svar på motion om översyn av bidrag till 
vägsamfällighet
Framtidspartiet i Lekeberg har inlämnat en motion om att se över bidragsreglerna för 
vägsamfälligheterna i kommunen och föreslår i den att det kommunala bidraget ska 
höjas så att vägsamfälligheterna får full täckning för underhållet.

Den översyn av bidragsreglerna som efterfrågas i motionen har gjorts och 
redovisades för kommunstyrelsen i december 2019. Utredningen visar bland annat 
på vilka kostnader kommunen har för vägbidrag idag, och hur kostnaden skulle öka 
om den procentuella ersättningen skulle förändras. Om full täckning skulle erbjudas 
riskerar kostnaden för vägbidrag att öka med över en miljon kronor. Hur stor den 
faktiska kostnaden blir beror helt på hur många väghållare som faktiskt ansöker, då 
det idag är färre väghållare som ansöker om bidrag än som faktiskt skulle ha rätt till 
det. 

I samband med redovisningen av utredningen togs också beslut om att ge 
kommundirektören i uppdrag att ta fram förslag på nya riktlinjer för vägbidraget, allt 
för att det ska bli tydligt för både beslutsfattare och väghållare vilka regler som gäller 
för vägbidragen i kommunen. I det nya förslaget föreslås ingen förändring av 
storleken på Lekebergs kommuns bidrag till väghållarna, just på grund av de ökade 
kostnaderna.

Kommunstyrelsens mening är att om kommunen ska erbjuda alla väghållare full 
täckning så måste det också finnas medel avsatta i budgeten för att klara kostnaden 
om samtliga bidragsberättade skulle ansöka. Att utöka budgeten för vägbidrag med 1 
mkr är inte en prioritering som kommunstyrelsen är beredd att göra i nuläget. 
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